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Concept verslag Bestuursvergadering Wijkraad Boxmeer Centrum 
Datum: 19 juli 2023 
Aanvang: 19.30 uur 
Locatie: Parochiehuis, Van Sasse van Ysseltstraat 8, Boxmeer      
 
Aanwezig: Harry Flaton, Nelly Verheijen, Eric Maes, Koen Strik, Paula Verbruggen, 
Dorien Schrijen, Herbert van den Heuvel (voorzitter COB) 
 
                                                
Agenda: 
1.  Opening 

 
Voorafgaand aan de vergadering sluit dhr. Sj. Van den Boom aan omdat hij, als bewoner 
van Boxmeer, een vraag aan de wijkraad heeft.  
Dhr. Sjef van den Boom wandelt veel, vaak met ouderen die graag tussendoor willen 
uitrusten. Het is hem opgevallen dat er weinig bankjes staan, met name in de Burg. 
Verkuijlstraat/Julie Postelsingel. We gaan het opnemen in het WIU. Dit kan pas eind van 
het jaar en zou in 2024 uitgevoerd kunnen worden. Intussen kijken we allemaal naar 
geschikte locaties voor het plaatsen van banken. (Burg. Verkuylstraat en Julie 
Postelsingel aan zijde centrum en zie bijlage plattegrond) 

 
2.   Verslag vergadering 17 mei 2023 
      
      De bewonersvergadering is verplaatst naar 13 september. Wijzigen in verslag.  
      Na wijziging wordt het verslag goedgekeurd met dank aan Harry (notulist) 
 
 
3.   Bespreken taakverdeling bestuur 

 
Om verwarring te voorkomen worden uitnodigingen voortaan via secretariaat (Dorien) 
verstuurd. 

      Eind van het jaar gaan we uitgebreider op dit agendapunt in. 
 
4.   Voorbereiding bezoek burgemeester Moorman d.d. 28 juli 2023. 

Dit agendapunt vervalt omdat de datum van het bezoek van de burgemeester naar het   
najaar is verplaatst.  

 
5.   Stand van zaken:    

 
- omgevingsvisie: Op 22 mei jl. was hiervoor een bijeenkomst in St. Anthonis, die Eric 
namens onze wijkraad heeft bijgewoond, samen met de voorzitters van de andere 
wijkraden van Boxmeer. Het thema, sociale cohesie, werd in groepen besproken. 
Daarbij was het jammer dat de wijk/dorpsraden met dezelfde problematiek niet bij elkaar 
geplaatst waren. Dat had meer opgeleverd. De presentatie is via de mail (1-6-2023 naar 
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de bestuursleden verzonden. Deze presentatie laten we ook aan de bewoners zien 
tijdens de bewonersbijeenkomst.                                                                                         
–  woonvisie: Deze bijeenkomst heeft Harry bijgewoond in St. Anthonis. Alle wijk- en 
dorpsraden van de gemeente Land van Cuijk waren uitgenodigd. Wethouder Bouke de 
Bruin presenteerde de bijeenkomst met als thema “Wonen in de toekomst”. Dit is al 
opgenomen in de kernen cv. De opmerkingen van deze avond worden hierin 
meegenomen en verder uitgewerkt.  
   - natuurvisie: Hiervoor is een enquête op de website geplaatst die door sommigen is 
ingevuld, op persoonlijke titel. 

 
6.   Verslag werkgroep communicatie bewoners. 
       
De werkgroep communicatie bewoners, waarin Dorien wijkraad centrum vertegenwoordigd 
en Eric de bijeenkomst voorzit, zijn 3x bij elkaar geweest. Er is een concept geschreven 
waarin wat de bedoeling is. 
Zowel digitaal als fysiek wordt dit ondersteund.  
Digitaal via een nieuw te bouwen website van, hopelijk* alle 5 wijkraden van Boxmeer. In het 
algemeen gedeelte worden alle onderwerpen meegedeeld die alle wijkraden aangaan. (3-
talig (Nederlands/ Arabisch/Engels).. 
Daarnaast kan men doorklikken naar elke wijkraad apart, waar de onderwerpen van de 
betreffende wijkraad worden meegedeeld. Een commissie wordt aangesteld die bepaald wat 
er op de website geplaatst wordt. Wij leveren tekst aan en redacteur controleert en plaatst.                                                                                                   
Aan de hand van een bestek kunnen 3 bedrijven een offerte uitbrengen t.w. Carina Jansen, 
Ictoria en Cybox. * Wijkraad Oost wil alleen aansluiten als Carina Janssen, webbeheerder 
van wijkraad Oost, de website bouwt.  
Wij vinden dat meerder bedrijven een eerlijke kans moeten krijgen.  
14 augustus is de volgende vergadering.   
 
7.   Project Centrum-Groen 
 
Sinds 2020 organiseert het IVN acties om het Land van Cuijk groener te maken, vorig jaar 
zelfs in het hele Land van Cuijk. 
Dat leidde tot en met vorig jaar tot de aanplant van ruim 40.000 boompjes via PlanBoom en 
ongeveer 10 groenprojecten via een voor de aanvrager gunstigere subsidieregeling. Zij 
hebben de indruk dat er nog veel meer mogelijk is om onze omgeving groener, gezonder en 
klimaatvriendelijker te maken. Graag willen zij dit onder de aandacht brengen bij de 
wijkraden. 
We staan hier in principe positief tegenover, maar gezien het plan “geveltuintjes” dat Harry in 
een eerdere bewonersvergadering heeft gepresenteerd lopen we niet over van 
enthousiasme.  
Paula benadert Hent Baltussen (IVN)en vraagt hem om een praatje te houden van maximaal 
20 minuten op de bewonersvergadering van 13 september en hopen op een positieve reactie 
van de bewoners. 
 
8.   Onderzoek digitale vaardigheden 50+  
 
Deze enquête hebben bewoners op persoonlijke titel kunnen invullen. 
 
9.   Subsidie 2023-2024 
 
 Iedere wijkraad kan subsidie aanvragen bij de gemeente voor burgerinitiatief van € 7500,00.  
 Het moeten bewonersinitiatieven zijn maar dit kan samen met de wijkraad. Een voorbeeld is 
de Samen Tuin (Wijk Oost) die begin augustus wordt geopend. 
Ideeën zijn welkom, en dan snel actie ondernemen. Banken en vuilnisbakken wordt 
genoemd 
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10.   Ontwikkelingen Maasbroekse Blokken. 
 
Het is de bedoeling dat in de MB-blokken ± 500 woningen gebouwd gaan worden. Dit heeft 
enige vertraging opgelopen omdat de gemeente het voornemen heeft om daar een 
woonwagenkamp te creëren hetgeen op enige problemen leidt.  Er is in laatste 
raadsvergadering een notitie daarover vastgesteld.  Nu wonen de woonwagenbewoners 
verspreid over Bakelgeert Noord, waar ze ook liever niet wonen.  
 
11. Voorbereiding: - bewonersvergadering 13 september. 
 
Agendapunten:  
- Veiligheid (Koen vraagt wijkagent of hij op deze avond een korte presentatie wil geven.                 
– Er is door de Gemeente een flyer ontwikkeld waar belangrijke meldpunten op staan. We 
gaan Mevr. Andrea Rouland- van Boven(gebiedsmakelaar) vragen of zij er 950 voor onze 
wijk wil klaarleggen. (Eric)  
- Groenproject IVN (Hent Baltussen) vragen of hij korte presentatie wil geven. Paula 
benadert Hent Baltussen. 
 - Stand van zaken lopende bouwprojecten (Joost de Best) Eric benadert Joost. 
 -De ontmoetingsdag staat gepland op 5 november. Locatie dit keer in de Weijer. Paula en 
Nelly zijn bezig met de organisatie hiervan.  
                                                                 
12. Wat verder ter tafel komt/ rondvraag 
 
- Herbert: De versiering in het centrum hangt nog steeds niet, vanwege problemen met 
leverancier. Hij roept verenigingen op zich te melden, en tegen vergoeding de versiering op 
te hangen.  
- de winterversiering groen komt volgend jaar niet meer terug. 
- Herbert geeft nogmaals aan, dat bij overlast/ klachten men het beste dit bij de Gemeente 
kan melden. Via Google Play/ Apps Store kan MijnGemeente app gedownload worden en 
kan gemakkelijk melding worden gedaan.  
Eric: korte vergadering voor de voorbereiding van de bewonersvergadering 28 augustus 
2023 19.30 uur.  
Paula regelt met Parochiehuis. 
      
13. Sluiting 
Eric sluit de vergadering en dankt ieder voor zijn/haar inbreng.  
  
 
 Met vriendelijke groet, 
 Dorien Schrijen 
 Secretaris 
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Actielijst: 
  

Wie Wat 

Dorien/Nelly Verslag 17 mei op website plaatsen 

Koen/Herbert Wijkagent uitnodigen bewonersvergadering 

Paula Dhr. Hent Baltussen (IVN) uitnodigen Groenproject 

Eric Dhr. Joost de Best (Gemeente) uitnodigen voor stand van zaken lopende 
bouwprojecten in Centrum. 

Paula/Nelly Organisatie ontmoetingsdag 5 november 

Eric Benadert Andrea Rouland-van Boven voor flyers (950) 
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